



Regulation

9th International Double Tournament in Valka 2018

Organizer of the contest	Society VBK "Lotos" in cooperation with the Municipality Council Valka, SIA "Sets" and "Association of Baltic Badminton Amateurs (ABBA)"
Place and time	Valka, Valkas ģimnāzija , Raiņa 28a 04.08.2018 men's doubles and women's doubles at. 10:00 05.08.2018 mixed doubles
Category and the participants	1) Invited to participate in contest are badminton players from age 9 and older. 2) Contest will be held: <ul style="list-style-type: none"> ● men's doubles A,B,C,D league ● women's doubles A,B,C,D league ● mixed doubles A,B,C,D league 3) The organizer reserves the right to change the participants between A, B, C, D leagues.
Arrangement of the contest	Group system (in case of a great number of participants, the system can be changed, but guaranteed are minimum three games.)
Application	1) Attention!!! Registration is limited to the first 185 participants, and must be completed before the 01.08.2018, only by email of Vyacheslav Baskov (vbklotos@gmail.com). 2) Priority is given to already formed pairs at registration and participation. 3) The organizers reserve the right to enter a quota for the number of athletes in the leagues, as well as take into account the geographical position of the participants. 4) Players are allowed to participate in each category in only one league. 5) We happily welcome athletes from all over the globe who wish to participate in our tournament. All rules are in place for the benefit and interest of the tournaments participants.
Check-In	Players must check-in in person half an hour before their first game. Check-in is at the secretary table. Players are prepared in advance for their upcoming games. The time of the game in the schedule is approximate. Call to play may be earlier or later.

Awards	<p>1) In all leagues, top three winners will be awarded with medals.</p> <p>2) A-league: first place winners in all categories will be rewarded with a gift card worth 140 EUR for each participant (the gift card can be spent in the shop "Sets", which will be present in the sports hall, where the event will take place)</p>
Expenses and the Party	<p>Cost for membership in one category 8 EUR Cost for membership in two category 12 EUR Party on Saturday night at approximately 20:00 Guest house "Ezerniki" (Bath, barbecues, buffet, music and mosquitoes incl.) (16 EUR per person)</p>
Other information	<p>1) The contest is supported by SIA "Sets". A presentation of Yonex equipment and services will be held.</p> <p>2) A cafeteria will be available from 10:00 till 16:00 o'clock.</p>
Accommodation	<p>1) Priority option - Guest house "Ezerniki" (3 km from the hall) 17 EUR per night per person: 20 places, on each floor shower, toilet. Kitchen, fridge, lounge, sauna, pond. (application on the phone +371 29144219 - Vjacheslav Baskov)</p> <p>2) Athletes hotel, 8 EUR per night (reservations: tel. +371 64707271, +371 26540200)</p> <p>3) Guest house "Otra elpa" (reservations: tel. +371 64722280, +371 29282639; www.otraelpa.com)</p> <p>4) Piiri Hostel tel. +372 5243656, Rujienas iela 31, Valka (piiri.hostel@gmail.com), 12 EUR per person, 46 places.</p>



Nolikums

Valka dubultspēles 2018

Sacensību organizators	Biedrība VBK „Lotos” sadarbībā ar Valkas novada domi, SIA ”SETS un “Association of Baltic Badminton Amateurs”
Vieta un laiks	Valka, Valkas ģimnāzija , Raiņa 28a 04.08.2018 vīriešu un sieviešu dubultspēlēs plkst. 10:00 05.08.2018 jauktās dubultspēlēs
Kategorija un dalībnieki	1) Sacensībās aicināti piedalīties badmintonisti no 9 gadu vecuma un vecāki. 2) Sacensības notiek: <ul style="list-style-type: none"> ● vīriešu dubultspēlēs A, B, C, D līga ● sieviešu dubultspēlēs A, B, C, D līga ● jauktās dubultspēlēs A, B, C, D līga 3) Organizatori patur tiesības mainīt dalībnieku sastāvu starp A, B, C, D līgām.
Sacensību sarīkošanas kārtība	Grupu sistēma (gadījumā ja, dalībnieku skaits būs liels, sistēma var tikt mainīta, bet garantētas kā minimums trīs spēles).
Pieteikumi	1. Uzmanību!!! Reģistrācija beidzas pārsniedzot 185 dalībnieku skaitu, vai līdz 01.08.2018, tikai pa e-pastu ybklotos@gmail.com 2. Reģistrācijā un dalībā prioritāte ir izveidotiem pāriem. 3. Organizātoriem ir tiesības ieviest sportistu kvotu skaitu līgās, kā arī tiek ņemts vērā dalībnieku ģeogrāfiskais izvietojums. 4. Badmintonistiem ir atļauts piedalīties abās kategorijās, tikai vienā līgā. 5. Esam priecīgi visiem sportistiem, no dažādām valstīm, kas vēlas piedalīties mūsu turnīrā.
Check-In	Spēlētāji obligāti atzīmējas, pusstundu pirms, pirmās spēles. Atzīmēšanās notiek pie sekretārgaldiņa. Spēlētāji savlaicīgi gatavojas savām turpmākajām spēlēm. Spēļu laiks sarakstā ir orientējošs. Izsaukums uz laukuma var būt vēlāk vai agrāk.

Apbalvošana	<p>1) Visās līgās, pirmo trīs vietu ieguvēji tiks apbalvoti ar medaļām.</p> <p>2) A-līga: pirmo vietu ieguvēji visās kategorijās tiks apbalvoti ar dāvanu karti 140 Euro vērtībā katram dalībniekam. (dāvanu karti varēs realizēt veikalā „Sets”, kas atradīsies sacensību zālē).</p>
Izdevumi un After-party (Izklaidējošs pasākums)	<p>Dalībnieku līdzfinansējums sacensību organizēšanai:</p> <p>Startēšana vienā kategorijā 8 euro</p> <p>Startēšana divās kategorijās 12 euro</p> <p>No sestdienas uz svētdienu apmēram no plkst. 20:00 tiek rīkota After-party (Izklaidējošs pasākums) viesu namā "Ezernieki" (Sauna, zviedru galds, šašliks, mūzika, odi). Dalības maksa 16 euro no cilvēka.</p>
Citi noteikumi	<p>1) Sacensības atbalstīs SIA "Sets", prezentēs Yonex inventāru, būs pieejami stīgošanas servisa pakalpojumi.</p> <p>2) Zālē strādās kafejnīca no plkst. 10:00 līdz 16:00.</p>
Nakšņošana	<p>1) Īpaši vēlamais variants - Viesu nams "Ezernieki" (rezervēšana pa tel. +371 29144219 Vjaceslavs Baskovs)</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Vietu skaits – 20 (17 euro no cilvēka.) ● Katrā stāvā dušas telpas, tualetes ● Kopēja virtuve, pieejama plīts, ledusskapis, trauki ● Atsevišķi pirts māja <p>2) Sportistu viesnīca. Nakts 8 euro (rezervēšana pa tel. +371 64707271; +371 26540200).</p> <p>3) Viesu nams „Otrā elpa”. Divvietīgais numurs (rezervēšana pa tel. +371 64722280; +371 29282639; www.otraelpa.com).</p> <p>4) Piiri Hostel tel. +372 5243656, Rujienas iela 31, Valka (piiri.hostel@gmail.com) 12 euro no cilvēka, vietu skaits - 46.</p>



Положение

9-ый Валкский парный турнир (4-5 августа 2018 г.)

Организаторы	Валкский бадминтонный клуб „Lotos” совместно с думой Валкского округа, SIA “SETS” и “Association of Baltic Badminton Amateurs (ABBA)”.
Время и место	Valka, Valkas ģimnāzija , Raiņa 28a. 04.08.2018 - Мужская пара и Женская пара, время 10:00 05.08.2018 - Смешанная пара
Категории и участники	1) Возраст участников с 9 лет и старше. 2) Категории <ul style="list-style-type: none">● Мужская пара А, В, С и D лиги● Женская пара А, В, С и D лиги● Смешанная пара А, В, С и D лиги 3) Организаторы оставляют за собой право устанавливать уровень лиги для участников.
Система	Групповая система (в случае большого количества участников система может меняться, но как минимум 3 игры в категории).
Заявка	1) Внимание!!! Регистрация завершается при достижении 185 участников, или до 01.08.2018, только по электронной почте Вячеслава Баскова vbklotos@gmail.com 2) Приоритет при регистрации и участии отдается сформированным парам. 3) Организаторы оставляют за собой право вводить квоту по количеству спортсменов в лигах, а также учитывается географическое положение участников. 4) Бадминтонистам разрешается участвовать в каждой категории только в одной лиге. 5) Мы рады всем спортсменам, из разных стран, желающих принять участие в нашем турнире. Все ограничения вводятся в интересах участников турнира.
Check-In	Игроки обязательно обозначают свое участие за полчаса до своей первой игры. Check-in производится у секретарского столика. Игроки заблаговременно готовятся к своим предстоящим играм. Время игры в расписании является ориентировочным. Вызов на корт может быть раньше или позже.

Награждение	<p>1) Во всех лигах первые три места награждаются медалями.</p> <p>2) А-лига, первое место во всех категориях награждается подарочной картой стоимостью 140 евро на каждого игрока (подарочную карту можно реализовать в магазине „Sets”, который будет присутствовать в зале).</p>
Расходы и вечеринка	<p>Участие в одной категории (8 евро).</p> <p>Участие в двух категориях (12 евро).</p> <p>Вечеринка в ночь с субботы на воскресенье ориентировочно в 20:00.</p> <p>Загородный дом «Езерники» (Баня, шашлыки, шведский стол, музыка, комары) (16 евро с человека).</p>
Примечания	<p>1) На соревнованиях будет находиться магазин SIA "Sets", инвентарь фирмы Yonex, а также осуществляться сервис ракеток.</p> <p>2) Будет работать кафетерий с 10:00 до 16:00.</p>
Места для проживания	<p>1) Загородный дом «Езерники» (3 км от зала), ночь 17 евро с человека. 20 мест, на каждом этаже душ, туалет. Кухня, холодильник, банкетный зал, баня, пруд. (заявка по телефону +37129144219 - Вячеслав Басков).</p> <p>2) Гостиница для спортсменов, сутки 8 евро (заявка по тел. +371 64707271; +371 26540200).</p> <p>3) Гостиница „Otrā elpa” (заявка по тел. +371 64722280; +371 29282639, www.otraelpa.com).</p> <p>4) Piiri Hostel тел. +3725243656, Rujienas iela 31, Valka (piiri.hostel@gmail.com), 12 евро с персоны, 46 мест.</p>